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Vragen van de leden Öztürk en Fokke (beiden PvdA) aan de Ministers van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van Economische Zaken over het 
betaalgedrag van gemeenten. (ingezonden 17 juli 2014) 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over de bevindingen van de 
Nationale Ombudsman over gemeenten die op grote schaal te laat betalen?1 

Vraag 2
Waarom houden veel gemeenten zich niet aan de wet, die sinds maart 2013 
zegt dat binnen 30 dagen betaald moet worden? 

Vraag 3
Is het waar dat 57% van de gemeenten zich niet aan de wettelijke betaalter-
mijn houdt? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat dit niet alleen vervelend is voor de ondernemers die 
hier last van hebben, maar ook slecht is voor de economie? 

Vraag 5
Wat gaat u hieraan doen in de richting van de gemeenten? 

Vraag 6
Heeft u de mogelijkheid om bij gebleken betalingsachterstanden ook de 
betalingen vanuit het Gemeentefonds later te doen plaatsvinden? 

Vraag 7
Wilt u in overleg treden met de VNG om mogelijke maatregelen te bespre-
ken? 

Vraag 8
Wilt u hierin de mogelijkheid bespreken om een circulaire of brief aan alle 
gemeenten te versturen, waarin gewezen wordt op de eerder genoemde 
wettelijke betalingstermijn? 

1 http://www.nationaleombudsman-nieuws.nl/betaalgedrag-overheid
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Vraag 9
Kunt u de Kamer zo spoedig mogelijk, en uiterlijk over 3 weken, informeren 
over de voortgang in dit dossier?
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